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PROTOKÓŁ 0012.6.11.2022 
z posiedzenia Komisji Kultury, Sportu i Turystyki  

w dniu  8 grudnia 2022 roku 
 

Miejsce posiedzenia: sala nr 130 Urzędu Miasta 
Czas posiedzenia: 15.30-15.40 
 
W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji oraz zaproszeni goście zgodnie  
z załączonymi listami obecności. W posiedzeniu nie uczestniczył Radny Franek 
Franciszek.  
 
Porządek obrad 
 

1. Otwarcie posiedzenia 
2. Przyjęcie porządku obrad 
3. Sprawy bieżące: 
 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Jastrzębie-Zdrój 
na 2022 rok, 

 
4. Realizacja prac związanych z budynkiem Instytutu Dziedzictwa i 

Dialogu Łaźnia Moszczenica  
 

5. Wolne głosy i wnioski 
6. Przyjęcie protokołu z dnia 17 listopada 2022 r.  
7. Zakończenie posiedzenia  
 

Ad.1 

Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Komisji Mirosław Kolb. Powitał 
przybyłych na posiedzenie członków Komisji oraz zaproszonych gości. 

Ad.2 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.  

Ad.3 

Sprawy bieżące: 
 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Jastrzębie-Zdrój 
na 2022 rok, 

 
Wyjaśnień do przedstawionego projektu uchwały udzielił Skarbnik Miasta – Dariusz 
Holesz.  
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się - 0 
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Ad.4 
 
Realizacja prac związanych z budynkiem Instytutu Dziedzictwa i Dialogu 
Łaźnia Moszczenica. 
 
Mirosław Kolb 
 - Proszę Panią Dyrektor o zabranie głosu.  
 
Izabela Grela 
 - Szanowni Państwo podpisaliśmy w listopadzie umowę z firmą na ekspozycję. 
Jesteśmy obecnie na etapie uszczegóławiania tego co ma być w ekspozycji. Do 
końca grudnia będziemy zbierać materiały merytoryczne. Do 20 stycznia 2023 r. 
jest w planie przygotowanie konwentu wystawy a następnie realizacja. Jeżeli 
wszystko będzie dobrze to otwarcie planujemy na czerwiec. Niedługo będziemy 
przygotowywać dosyć dużą kampanię Łaźnia Moszczenica. Będziemy szukali 
materiałów u osób w ich domowych albumach bo chcemy, żeby większość 
materiału, który będzie na ekspozycji dot. powstania jastrzębskich kopalń czy 
historii powstania Jastrzębia pochodziło z albumów mieszkańców.  
 
Mirosław Kolb 
 - Kiedy jest przewidywane otwarcie? 
 
Izabela Grela 
 - Zakładamy czerwiec jak wszystko pójdzie zgodnie z planem.  
 
Mirosław Kolb 
 - Dużo informacji znajduje się w archiwach kopalnianych. 
 
Izabela Grela 
 - Zwróciliśmy się do JSW o udostępnienie materiałów. Mamy zgodę na 
odwiedzenie 3 kopalń, żeby móc wskazać takie przedmioty, które mogłyby być 
wykorzystane do ekspozycji. Firma z którą mamy podpisaną umowę będzie 
zjeżdżała na dół do kopalni w celu stworzenia filmu. Chcemy również stworzyć 
takie miejsce upamiętniające osoby, które zginęły na kopalni. Jest to na razie w 
fazie uzgodnień.  
 
Ad.5 
 
Wolne głosy i wnioski 
 
Komisja nie zgłosiła żadnych wniosków. 
 
Ad. 6 
 
Przyjęcie protokołu z dnia 17 listopada 2022 r.  
 
Protokół został przyjęty jednogłośnie  
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Ad.7 
 
Zakończenie posiedzenia  
 
Przewodniczący Komisji podziękował wszystkim za przybycie po czym zakończył 
posiedzenie.  
 
Protokołowała       Przewodniczący Komisji  
Monika Dulewicz       Mirosław Kolb 

 

 
 
 
 
 
 
 

 
 

 


